
Bestyrelsesmøde den 21. maj 2015 

25. maj 2015 

 
Referat ordinært bestyrelsesmøde i Korsør Lystbådehavn A.m.b.a. 

den 21. maj 2015 kl. 18.30 – 21.30 på havnekontoret. 
 

Deltagere:  
Karl Sigsgaard, Formand 
Viggo Larsen, næstformand og sekretær  
Peter Laursen, formand for havneudvalget 
Lise Brøndtoft, kasserer 
Kasper Jørgensen, sejlklubrepræsentant 
Helle Jacobsen, repræsentant for Slagelse kommune  
Kim Jensen, suppleant  
Henrik Olsen, suppleant 
Hans Jørgen Assertoft, havnefoged 

 

 
Pkt.1: Orientering 

a. Formand:  
1. Erik Borg har meddelt, at bestyrelsen har handlet korrekt i f. m. hans forslag på 

generalforsamlingen 

2. Grace produktion har lovet PR-filmene klar i løbet af maj måned 

3. Møde i Havnenetværk den 21. 5. 

4. Vi har modtaget orientering om FLID og DS projekt: ”Vild med vand”  

5. Forsøg på at få forsikringsmægleren Velos til at købe plads på infoskærmen 

6. Møde om maritime kulturdage og ”legeskibet” (initiativer fra Chr. Houkjær) 

 

b. Kasserer: 

Saldobalance m.m. er udsendt 

 

c. Havnefogeden/havneudvalg: 

1. Status på verserende sager og opgaver 

 

 

Referat pkt. a-b-c 

 

a.  

 

3. Havnenetværket vil trykke 2100 flyers som reklame for initiativet. Korsør Lystbådehavn skal sende nogle 

billeder og en kort tekst til Visit Vestsjælland i forbindelse med trykningen. Der er statusmøde den 9. juni i 

Skælskør hvor projektet skal evalueres. Der vil blive opsat en infoskærm i Korsør. Placering er p.t. ikke på 

plads.  

4. Punktet drøftes under punkt 3. 

5. Forsikringsselskabet Velos overvejer at købe en plads på vores infoskærm. 

6. Korsør Sejlklub arbejder på, at få legeskibet til Korsør. 

 

§ 17 stk. 4 udvalget vil gerne holde møde i Korsør Lystbådehavn den 28. maj, men ungdomsafdelingen 

bruger lokalet, hvorfor det ikke er muligt. Temaet er hvad kan byen gøre for havnen. Karl, Peter og Kim 

deltager i mødet. 

 

b.  

 

Lise gennemgik saldobalancen, som der i øvrigt ikke var nogen bemærkninger til. 
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c. 

 

Peter Laursen orienterede om, at han havde rettet henvendelse til Slagelse Kommune vedr. badebroen som 

Slagelse Kommune har stillet til rådighed. Badebroen er meget slidt og tjenlig til udskiftning. Slagelse 

Kommune ønsker ikke at udskifte broen. Broen kan repareres og udsættes i år, men vi kan ikke forvente, at 

den holder meget længere. Der afventes vedligeholdelsesaftale fra Slagelse Kommune. 

 

Hans Jørgen afløses i weekender i forbindelse med ferie i uge35 og 36. 

 

En andelshaver foreslår, at der opsættes gitterport ved indgang til broerne. Bestyrelsen støtter ikke forslaget, 

det er trods alt begrænset hvor meget hærværk og tyveri der finder sted i havnen. 

 

Bro 2 har fået nyt flot dæk. 22 andelshavere mødte op i arbejdstøjet og hyggede efterfølgende i klubhuset 

med god mad og drikke. 

 

Der er bestilt nyt fyr til nordre mole. Fyret forventes opsat den 22. juni. 

 

Den yderste grønne bøje drev væk i blæsevejret den 17. Maj. Fyret indfanget af Hans Jørgen, Kasper og Bent 

og det forventes, at det bliver udlagt igen den 22. maj. 

 

Spørgsmål modtaget vedr. brug af slæbested. Andelshavere med båd i havnen kan vederlagsfrit benytte 

slæbestedet. Andelshavere uden båd i havnen skal betale for at benytte slæbestedet. 

Spørgsmål modtaget fra sejlklubben omhandlende hvad er proceduren når der ikke betales kontingent i 

sejlklubben. Karl tager action på sagen. 

 

Forsikringssagen vedr. fald over kæde ved restaurant er blevet afvist af forsikringsselskabet. 

 

 

 

 

 

 

 

Pkt. 2: Valg af miljøansvarlig 
Punktet udsat fra sidste møde, da Kim Jensen ikke var til stede 
 

Referat 
Kim Jensen blev valgt som miljøansvarlig i Korsør Lystbådehavn. 

 

 

 
Pkt.3: Evaluering og opfølgning på mødet med sejlklubbens bestyrelse den 18. maj 
 

Referat 
 
Det er bestyrelsens opfattelse, at det var et godt og givende møde.  
 
Der var enighed om, at der skulle oprettes en fælles arbejdsgruppe i forbindelse med 
projekt ”Vild Med Vand” og ”Maritime Kulturdage”. Christian Houkjær deltager fra 
sejlklubben og Lise og Karl deltager fra Korsør Lystbådehavn.   
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Sejlklubben og Korsør Lystbådehavn arrangerer Sct. Hans Aften. 
Karl har taget kontakt til restauranten og Theis Elkjær i forbindelse med afholdelse af 
Musikaften. Der er p.t. ikke endeligt fastlagt noget arrangement. Den 19 eller 26. juni 
har været nævnt. 

 

 
 
 Pkt. 4: Evaluering af mødet for nye sejlere 
 

Referat  
 
Der mødt 14 nye andelshavere op til mødet, som fik et godt forløb. Det bør gøres til en 

fast, årlig tradition at invitere nye sejlere til et infomøde. 

 

 
Pkt. 5: Opfølgning på beslutningen om at opkræve havneafgift for både og joller på 
kommunale pladser. (KS) 
Kultur- og fritidsudvalget har som tidligere meddelt igen udsat behandlingen af de 
kommunale pladser, da formanden ønsker sagen yderligere undersøgt.  
 
Jeg foreslår, at vi følger op på beslutningen og sender opkrævning til kommunen for de 
pladser, hvor der ligger både. Så må man i kommunen finde ud af, om man vil gøre noget 
i forhold til brugerne. 
 
Vi har ligeledes tidligere besluttet at indbyde de berørte organisationer til et møde for at 
forklare beslutningen og baggrunden herfor. Jeg foreslår, at vi i stedet orienterer dem 
skriftligt om, sagens forløb. 
 
 
 

Referat  
Det er bestyrelsens holdning, at der indledes en dialog med Slagelse Kommune vedr. 
anvendelsen af de kommunale bådpladser m.h.p at få en skriftlig aftale om vilkår for 
brug af og administration af pladserne.  

 
Pkt. 6: Status på Åben-Havn den 30. maj (VL) 
Udvalget orienterer 

 

 

Referat 
Viggo gav en orientering om situationen. Der er 5 både der har meldt sig med henblik på 
salg. Flere andelshavere har meldt sig med henblik på at vise deres båd frem. Udvalget 

håber på en god dag med godt vejr og mange besøgende. 

 

Pkt. 7: Indhold af mødet med naboerne den 26. maj 
Mødet planlægges ud fra, hvor mange der deltager  
 

Referat  

 

Bestyrelsen besluttede grundet begrænset tilmelding at udsætte mødet til et senere tidspunkt med mindre der 

kommer flere tilmeldinger. 
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Pkt. 8: Evt.  

Referat  

Lise er forhindret i at møde til næste møde. 

 

Kasper orienterede om, at sejlklubbens bestyrelse har besluttet, at Kasper erstattes som sejlklubbens 

repræsentant i havnens bestyrelse af Frits Lauritsen. 

 

Thomas Mantzius ville gerne fortsætte med at bestride de poster han har meldt sig til i forbindelse med 

havnens 5 års plan. Bestyrelsen er indforstået med at Thomas fortsætter. 

 

Karl  

 
 
Karl Sigsgaard  Viggo Larsen  Lise Brøndtoft 
 
 
Helle Jacobsen  Henrik Olsen  Peter Laursen 
 
 
Kim Jensen   Kasper Jørgensen 
 
 
/Referent Viggo Larsen 
 
 


